
Protokół Nr 42/21
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,

odbytego w dniu 28 października 2021 roku
w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 830 do godz. 945.

Przewodnicząca Komisji: Aneta Joanna Czarnecka

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na komisji:

1. Aneta Joanna Czarnecka
2. Przemysław Dybowski
3. Krzysztof Koc
4. Violetta Maria Zdunek

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia, 
stwierdziła obecność czterech członków Komisji i powitała przybyłych na posiedzenie
Komisji Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc oraz 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka przedstawiła proponowany 
porządek posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa 
drogi gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”,

3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku 
zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa 
drogi gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”,
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4) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku 
zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 
wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu”,

5) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań 
w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego 
w roku 2022,

6) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań 
w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego 
w roku 2023.

4. Założenia do budżetu gminy na 2022 rok.
5. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2020 rok.
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku 

szkolnym 2020/2021.
7. Sprawy różne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka odczytała proponowany porządek 
posiedzenia i zapytała, czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie 
proponowany porządek posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka stwierdziła, że proponowany 
porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w obecności trzech członków 
Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy 
Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że wprowadzona zmiana zwiększa 
budżet o ponad 413 000,00 zł dlatego, że wprowadza się akcyzę na wypłatę 
w drugim terminie płatniczym. Wprowadza się jeszcze inne, drobne środki takie jak: 
41 000,00 zł na pomoc społeczną (wynika to z decyzji Wojewody Podlaskiego) 
i 12 000,00 zł na Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań 2021. Otwarcie 
Żłobka Miejskiego przesunęło się o miesiąc. W związku z tym finansowanie 
wydatków bieżących na ten okres zmniejszyło się i trzeba było zrobić porządek 
według nowych harmonogramów. Jeżeli chodzi o wydatki to w ramach przeniesień 
zabezpiecza się środki, czyli zwiększa się o 100 000,00 zł kwotę na budowę 
bezpiecznych przejść dla pieszych, o 11 000,00 zł zwiększa się środki na OSP, 
o 52 000,00 zł na wywóz odpadów komunalnych, o 20 000,00 zł na wymianę okien 
w Świetlicy Wiejskiej w Wojtkowicach Starych. Zabezpieczono 60 000,00 zł za zakup 
wyposażenia do nowo utworzonego Klubu Seniora i 34 000,00 zł na drogę we wsi 
Koce-Schaby. 
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do 
projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik 
nr 2 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca 
do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości
Ciechanowiec”.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy 
Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc odniosła się do wszystkich projektów uchwał 
dotyczących upoważnienia Burmistrza i poinformowała, że są to zadania, które 
zostały zapisane w tabeli budżetowej 2021 roku. Na realizację tych zadań 
zabezpieczone są środki na wydzielonych rachunkach bankowych, jednak inwestycje
te nie są możliwe do zrealizowania fizycznie w 2021 roku. Na ul. Sienkiewicza i ul. 
Armii Krajowej zostały rozstrzygnięte nowe przetargi, a ponieważ oferta związana 
z przetargiem nakazuje w określonym czasie podpisanie umowy z wykonawcami to 
umowy te trzeba podpisać jeszcze w bieżącym roku. Żeby Burmistrz mógł to zrobić 
bez konsekwencji prawnych należy upoważnić go do zaciągnięcia zobowiązania 
prawnego, umożliwiającego podpisanie umów z wykonawcami w roku bieżącym na 
realizację tych inwestycji w roku przyszłym. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała 
o jaką kwotę zwiększy się wydatkowanie na drogi.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że po 
przetargach prawie o 1 000 000,00 zł środków własnych. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał jaką karę płaci wykonawca 
po rezygnacji z wykonania inwestycji po wygraniu przetargu.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że 
w przypadku ul. Armii Krajowej wykonawca nie poniesie kary z uwagi na to, że był 
protest mieszkańca ul. Armii Krajowej i na jego prośbę projekt został zmieniony, co 
wydłużyło inwestycję w czasie o trzy miesiące. Z racji tego, że przedłużenie nie 
wynikało z winy wykonawcy to nie można na niego nałożyć kary.  
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
jeszcze pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 
roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi
gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 
„Rozbudowa drogi gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”.

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 
„Rozbudowa drogi gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec” 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca 
do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości 
Ciechanowiec”.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 
roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi
gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 
„Rozbudowa drogi gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”.

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 
„Rozbudowa drogi gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec” 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 4
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca 
do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej 
w Ciechanowcu”.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 
roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 
wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu”.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 
drogi wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu”.

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 
drogi wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu” stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 5

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca 
do zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2022.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy 
Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że gmina Ciechanowiec dokłada się do
dróg powiatowych położonych na jej terenie. Kiedy Starostwo Powiatowe składa 
wniosek do Wojewody o dofinansowanie dróg ma więcej punktów i większe szanse 
na uzyskanie tych środków. Na drogi Wojtkowice Stare - Wojtkowice-Glinna oraz 
Ciechanowiec – Tworkowice Starosta otrzymał już dofinansowanie i w związku z tym 
zwrócił się z prośbą o podpisanie umowy na przekazanie pomocy finansowej. 
W momencie, kiedy zostanie podjęta uchwała będzie można podpisać umowę 
i wprowadzić środki do wydatków budżetu, jako pomocy finansowej. Bez podjęcia tej 
uchwały, Burmistrz nie może zawierać takich umów. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
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zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2022.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2022.

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2022stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 6

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca 
do zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2023.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2023.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2023.

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 
zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2023 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt 4

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Założenia do 
budżetu gminy na 2022 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Burmistrza 
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o przedstawienie założeń do budżetu gminy 
na 2020 rok. 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w założeniach do 
projektu budżetu gminy na 2022 rok planuje się: wskaźnik inflacji na wysokości 3 %, 
wzrost wynagrodzeń 10 %, który wynika ze wzrostu minimalnej kwoty 
wynagrodzenia, odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w wysokości 
1 662,00 zł. Dodał, że najważniejsze są planowane są do realizacji zadania 
inwestycyjne, takie jak:
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1) Stacja uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch – został złożony 
wniosek do Ładu Polskiego na stację, wodociągi oraz kanalizację w mieście 
i gminie. Wniosek nie uzyskał dofinansowania i w związku z tym zostanie 
ponowiony w nowym rozdaniu,

2) Przebudowa i odwodnienie drogi gminnej we wsi Winna-Wypychy,
3) Budowa chodnika przy ulicy Pińczowskiej w Ciechanowcu,
4) Budowa drogi gminnej wraz ze ścieżką rowerową w ul. Podlaskiej,
5) Rozbudowa drogi gminnej w ul. Spółdzielczej w Ciechanowcu,
6) Rozbudowa drogi gminnej w ul. Armii Krajowej w Ciechanowcu,
7) Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na przebudowę dróg 

gminnych: łącznik ulicy Sienkiewicza i ulicy Wąskiej oraz ulicy Sosnowej 
i Świerkowej, we wsi Koce-Schaby do drogi wojewódzkiej Nr 408; na odcinku 
Skórzec – Czarkówka Duża; Kozarze Kolonia (tzw. Adamowo),

8) Budowa Centrum Turystycznego we wsi Malec (wykonanie dokumentacji),
9) Budowa wielorodzinnego budynku mieszkalnego przy ulicy Wiatracznej 

w Ciechanowcu,
10) Zakup gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych,
11) Wykonanie kompleksowych remontów w budynkach szkół: Szkoły 

Podstawowej w Ciechanowcu i Szkoły Podstawowej w Łempicach,
12)Uruchomienie i pierwsze wyposażenie „Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego” 

we wsi Koce-Schaby,
13) Przebudowa Stacji Uzdatniania Wody i Oczyszczalni Ścieków w 

Ciechanowcu oraz budowa linii wodociągowych i ściekowych na terenie 
Ciechanowca,

14) Montaż instalacji fotowoltaicznych lub kolektorów słonecznych na budynkach 
mieszkalnych położonych na terenie Gminy Ciechanowiec,

15) Przebudowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu,
16) Przebudowa byłego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ciechanowcu wraz 

z budową otwartych basenów,

17) Adaptacja i ochrona bioróżnorodności terenu doliny Bugu i Nurca – zalew 
w Ciechanowcu. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do informacji.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał o kwotę w wysokości 100 000,00 zł, 
która została przekazana na wykonanie bezpiecznych przejść dla pieszych.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że po 
przetargu okazało się, że kwota wykonania inwestycji jest o 100 000,00 zł większa, 
niż była planowana. 
Radny Krzysztof Koc dodał, że według niego potrzebne jest jeszcze przejście dla 
pieszych na ul. Kuczyńskiej przy sklepie Arhelan, ponieważ jest tam bardzo 
niebezpiecznie. 
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W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że gmina 
Ciechanowiec nie może wykonać takiego zadania, ponieważ jest to droga 
wojewódzka. 
Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał, które wnioski na remont 
dróg są dla Burmistrza priorytetowe.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wybierze je wspólnie ze wszystkimi 
Radnymi Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
jeszcze pytania do informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Założenia do budżetu gminy na 2022 rok stanowią załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 5

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Informacja 
dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2020 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do 
informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2020 rok stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 6

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Informacja 
o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 
2020/2021.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku 
szkolnym 2020/2021.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku 
szkolnym 2020/2021 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad pkt 7

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawy różne.

Żadnych spraw nie poruszono. 

Ad pkt 8

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka podziękowała za udział 
w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i dokonała zamknięcia posiedzenia.

  Protokołowała: Wioleta Niemyjska
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Przewodnicząca Komisji           Aneta Joanna Czarnecka
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